
   A+ Program Winter Program 
      1106 Commonwealth Ave. Suite 100, Boston, MA 02215 
      TEL: (617)730-3706  Fax: (617)730-3700 
 
 

Please Check One For new students, there is a $20 application fee.  

新生需加$20 报名费 
 

Continue Student 旧生  New Student 新生  

 

Student Name 学生姓名 Grade 年级 

First 名 Last 姓 
 

 

Phone Number 电话号码 Email Address 邮箱 

  

 

Home Address 住址 

 

 

Credit Card No. 信用卡号 Expiration Date 过期年月 Billing Zip Code 邮编 

   

 

Class 

SAT Essay Writing  
(Grade 9-12) 

 
Middle School Creative 
Writing (Grade 5 – 8) 

 
STEM Class 
(Grade 6 – 12) 

 

 
Safety Agreement:  

By signing this form, you agree that you will work with your child(ren) to ensure that he or she will follow all ASC safety guidelines. You agree to assume full 

responsibility for the safety of your child(ren) while participating in ASC classes. You further agree not to hold ASC liable for any accident that may occur on the school 

premises or at other facilities used by ASC for the A+ Program. You also agree to assume full responsibility for any damage caused by your child(ren) to the facilities 

used by ASC for the A+ Program. This agreement includes all locations off-campus and all future incidences of enrollment by your child at ASC (from date of signing 

hereof), whether a new enrollment agreement is signed, or not. 安全规定: 请确认贵子女会遵循 ASC 的安全规定。您同意对贵子女参加 ASC A+课程的安全性负

全责，若上课期间在 ASC 上课地点或其它使用场所发生任何意外并不归咎 ASC。如贵子女对 ASC 使用的设施公物造成任何损害, 您同意负起赔偿之责。此安

全规定亦适用于参加以后在所有 ASC 上课地点的所有 ASC A+课程。  

Refund Policy:  

The application fee $20 and the deposit fee $50 is non-refundable. Space in the A+ Program is limited, and we always have more students than space. Due to this 

policy, there will be no refund after classes start. You may choose to have your child defer taking the class for up to one year. This fee is not transferable.  

退款政策: 报名费$20 及学费订金$50 恕不退还。由于名额有限，我们只招收固定名额的学生。有鑑于此，开学前五天所有学费将不退款。如有特殊情况，

学生可延缓入学，一年内有效，但不可转让。请详读以上规定并签名。  

Photographic/Media Release:  

I hereby consent to and authorize the use of photographs, films, slides, and videotapes of my children participating in activities for use in public media, advertising, 

and publicity purposes.  

照片和媒体出版权：我同意并授权 ASC 使用我孩子参加活动的照片及影像，并用于宣传和广告的目的。 

 

 
 Parents Signature (父母签名): __________________________________      Date (日期): _________________________ 

Office Use Only 
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